




.... acest lucru este important nu numai pentru Liceul „Ady Endre”. Ceea ce ai realizat pentru

Laboratorul de fizică prin muncă neobosită și dăruire depășește hotarele liceului, dar și ale țării. 

Convingerea mea este că Laboratorul (spun asta cu mândrie, nu doar pentru că vorbesc despre 

strădania  unui concetățean) este unic și la nivel internațional!

Pe ce mă bazez? Am realizat eu însumi acum cinci ani un laborator laser pentru elevi de gimnaziu. 

Numele său este photonlab -2017. În tot acest răstimp, mai multe mii de elevi din școlile bavareze 

au făcut aici experimente cu laser. Conducătoarea laboratorului, doamna dr. Silke Stähler-Schöpf

are o strânsă colaborare  cu numeroase școli din Bavaria, cunoscând foarte bine situația lor. 

Când i-am arătat materialul de prezentare al Laboratorului de fizică de la Liceul „Ady Endre”, a 

rămas uimită! A mărturisit că un asemenea program cuprinzător și valoros de experimente nu a 

mai văzut! Pentru a înțelege mai bine ce înseamnă acest lucru, trebuie să spun că Bavaria este cea 

mai dezvoltată regiune a Europei! 

Și în această regiune nu există nimic asemănător laboratorului Tău!

Sper sincer că aceste afirmații risipesc  orice îndoială asupra faptului că Laboratorul de fizică 

trebuie să existe în continuare! Ar fi o greșeală de neiertat desființarea sa! Toți cei care sunt 

responsabili pentru educarea generațiilor viitoare trebuie să se simtă datori nu numai pentru 

păstrarea unei asemenea valori, ci și pentru dezvoltarea sa!

Fragment din scrisoarea personală a domnului profesor dr. Ferenc Krausz

referitoare desfiinţarea laboratorului „Fizikum”

München, 10 aprilie 2016

https://drive.google.com/file/d/1Z_geFYkRnU7GFdSn0HAjUVBHQa_HI7t_/view?usp=sharing
https://www.mpq.mpg.de/6718862/photonlab-silke-staehler-schoepf
https://ro.wikipedia.org/wiki/Ferenc_Krausz





































































































































































